

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani
Director of Market Operation & Control Department
Qatar Exchange

السيد/ ناصر عبدالله العبدالفني
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر
تحية طيبة وبعد،

Greetings,

Subject: Notification

الموضوع: إخطار

We, Al Meera Consumer Goods Company Q.P.S.C (the "Company"), submit to the Qatar Financial Markets Authority (the "Authority") and the Qatar Exchange ("Exchange") this letter in order to comply with Article (80) of the Authority's Offering and Listing Rulebook of Securities, which requires notifying the Authority and the Exchange immediately of all events or information that may affect the securities prices.

نحن، شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق. ("الشركة")، نقدم إلى هيئة قطر للأسواق المالية ("الهيئة") وبورصة قطر ("البورصة") هذه الرسالة تفعيلاً لأحكام المادة (٨٠) من نظام الهيئة لطرح وإدراج الأوراق المالية، الذي يتطلب إخطار الهيئة والبورصة وعلى الفور بجميع الأحداث أو المعلومات التي قد تؤثر على أسعار الأوراق المالية.

Al Meera Consumer Goods Company announce that it's Extraordinary General Assembly meeting was successfully held on Wednesday 29/05/2024, and following resolutions were discussed and approved:

تُعلن شركة الميرة للمواد الاستهلاكية (ش.م.ع.ق) عن انعقاد الجمعية العامة غير العادية في يوم الأربعاء الموافق ٢٩/٠٥/٢٠٢٤م وقد صادقت الجمعية على القرارات التالية:

1. The Extraordinary General Assembly approved increasing the percentage of foreign ownership from 49% to 100% of the company's capital.
2. The Extraordinary General Assembly approved to amend Article No. (7) of the AOA related to foreign ownership changing the second paragraph to be as follows:

١. تمت الموافقة على زيادة نسبة تملك الأجانب من ٤٩٪ إلى ١٠٠٪ في رأسمال الشركة.
٢. تمت الموافقة على تعديل المادة رقم (٧) من النظام الأساسي ذات الصلة، بنسبة مساهمة الأجانب بتغيير الفقرة الثانية لتكون على النحو التالي:

Before amendments	After amendments
Non-Qatari nationals may buy company shares, whereby their shareholding shall not exceed 49% of the company shares.	Non-Qatari investors may own shares in the company's capital by purchasing shares at a rate of up to 100%, in accordance with the provisions of the legal texts, laws and regulations in force in the State of Qatar.

قبل التعديل	بعد التعديل
الفقرة الثانية: ويجوز لغير القطريين شراء أسهم الشركة بحيث لا تتجاوز مساهمتهم عن ٤٩٪ من أسهمها.	الفقرة الثانية: ويجوز للمستثمرين غير القطريين التملك في رأس مال الشركة عن طريق شراء أسهم بنسبة تصل إلى ١٠٠٪، وفقاً لأحكام النصوص القانونية والأنظمة واللوائح المعمول بها في دولة قطر.

3.The Extraordinary General Assembly approved the authorization of the Chairman of the Board of Directors, to sign the Articles of Association and complete all necessary procedures with the competent authorities.

٣. تم تفويض سعادة رئيس مجلس الإدارة بصفته للتوقيع على النظام الأساسي، واستكمال كافة الإجراءات اللازمة لدى الجهات المختصة.

Please do not hesitate to contact us if you have any questions or enquiries.

للإستعلام عن أي استفسارات أو إيضاحات، يرجى الإتصال بالإدارة.

نيابة عن شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق
يوسف علي العبيدان
الرئيس التنفيذي

